
  

Geachte wethouder, 

 

U heeft ons op 15 maart 2024 gevraagd om advies te geven over Vervoerplan 2025 met 

referentienummer M2403-1540. 

 

Ons advies is: 

Voor de wijk Bloemhof zijn er een aantal veranderingen binnen het OV-netwerk ophanden 

in de plannen van het RET Vervoersplan 2025. Zo gaat de metro vaker rijden, worden 

tramlijnen opgeknipt en worden een aantal buslijnen veranderd. De Wijkraad Bloemhof 

kan zich generiek vinden in de plannen. Wij hebben dan ook geen op- of aanmerkingen 

over de nieuwe plannen voor de metro en tram.  

 

Wij hebben wel een aantal zorgen over bus 77. Deze lijn gaat een andere route rijden. De 

verbinding via Lange Hilleweg-Hillevliet-Polderlaan vervalt, maar er komen diverse andere 

bestemmingen voor in de plaats: het winkelcentrum bij de Vuurplaat, de wijk Feijenoord, 

Station Zuid, de wijk De Veranda en Stadion Feyenoord. Wij snappen de argumentatie 

hierachter, maar maken ons zorgen om de bereikbaarheid van de Afrikaandermarkt voor 

onze senioren. Deze markt vindt plaats op woensdag en zaterdag. Daarnaast hebben wij 

ernstige twijfels over de verplaatsing van halte Sandelingplein en vinden wij het tijdstip 

van de laatste rit erg vroeg. Daarom adviseren wij u het volgende: 

 

Vervoer voor onze senioren naar de Afrikaandermarkt 

Wij adviseren u om te onderzoeken of op woensdag en zaterdag – tijdens markttijden – 

een buslijn of wijkbus te laten rijden van Zuidplein naar Rijnhaven, via de nu nog 

bestaande route van bus 77. Dit met als doel om senioren laagdrempelig de mogelijkheid 

te bieden om de Afrikaandermarkt te kunnen bereiken. 

 

Verplaatsing halte Sandelingplein 

Halte Sandelingplein moet in de nieuwe situatie zo’n 60 meter naar het westen op de 

Strevelsweg worden verplaatst. Dit omdat bus 77 dan onder de tunnel bij het 

Sandelingplein kan gaan. In het plan wordt gesteld dat dit ‘sneller, veiliger en 

betrouwbaarder is’. Snelheid als argument snappen wij, maar de veiligheid, en dus 

betrouwbaarheid, betwisten wij. Bovendien gaat het de wijk meerdere parkeerplekken 
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kosten. Parkeerplekken zijn al een schaars goed in de wijk en is een zeer gevoelig 

onderwerp. Bovendien betekent de nieuwe situatie dat de bus zal stoppen op de rijbaan, 

terwijl de bus nu op de toerit stopt. Wij achtten dit ook veiliger voor andere automobilisten 

en voor reizigers om in- en uit te stappen. Overigensa geldt dit punt ons inziens voor 

beide zijden van de weg, dus zowel de halte richting Zuidplein als die richting Hillesluis. 

 

Wij adviseren u dan ook om bushalte aan beide zijden van het Sandelingplein op de 

huidige plek te behouden en daarmee te kiezen voor instapcomfort en veiligheid voor 

reizigers en een betere doorstroming voor automobilisten die van de Strevelsweg richting 

de Bree gaan (onder de tunnel) en voor het verkeer dat `vanaf de Bree onder de tunnel 

door de Strevelsweg op komt. 

 

Tijdstip laatste rit 

De laatste rit van bus 77 vindt plaats om 22:00 uur. Dat verbaast ons enigszins, omdat 

bus 77 in de nieuwe vorm ook langs diverse voorzieningen rijdt, waaronder de Pathé, 

Feyenoord en de horeca aan het Cor Kieboomplein. Om de verbinding tussen Zuidplein 

(gezien haar functie als doorvoerlocatie voor overige plekken in de regio), de wijk 

Bloemhof én het gebied bij De Kuip en De Veranda met haar voorzieningen ook later in 

de avond goed met elkaar in verbinding te houden, adviseren wij u om de mogelijkheden 

te onderzoeken om bus 77 tot een later tijdstip te laten rijden. Een ander argument is 

veiligheid: de Strevelsweg is ’s avonds zeer onveilig door overlastgevende daklozen en 

verslaafden en een buslijn over deze straat is in het belang van de veiligheid van vrouwen 

en senioren. 

 

Wij vragen u om ons advies over te nemen. Graag ontvangen wij uw reactie binnen 6 

weken. Ook worden wij graag op de hoogte gehouden van verdere besluitvorming. 

 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de wijkraad Bloemhof, 

 

 

 

    
Marco van Lent 

Voorzitter 

Anass Aklyi 

Wijkraadcoördinator 

 

 
cc. Griffie 


